You can change the life stories of a vulnerable child or girl by joining our Mother's Choice Monthly Giving Program.

Every year, we receive around 25% of funding from the Hong Kong government. We rely on individuals just like you to help us raise the remaining 75% of critical funds needed to keep our organization running.



GIFT OF LOVE \$188

Children in our Child Care Home receive highly individualized care on a daily basis, including regular outings and visits to support their social, emotional and physical health, and development.

A monthly gift of HKD188 enables one child in our Child Care Home to receive happy childhood experiences and memories.

GIFT OF SECURITY \$300

teen and her baby with prenatal



GIFT OF FAMILY \$500

Our Child Care Home is one way that we provide loving, temporary care to children waiting for families.

A monthly gift of HKD500 can cover the cost of one day's food for the toddlers living in our Child Care Home.

GIFT OF HOPE \$1,000

especially in the first 1,000 days, is critical to helping each child reach

A monthly gift of HKD1,000 can cover the cost of 2 hours of personalized therapy for one child.



YES, I WOULD LIKE TO MAKE A **LIFE-CHANGING DONATION TODAY!**

我願意立即捐款,改寫生命故事!

Mc	nthly Donat	ion 每月拍	款
HK\$188	HK\$3	300	HK\$500
HK\$1,00	00 HK\$		
welcome kit that in	eciation, all monthly of cludes a draw-string 引助者都將收到一份「母	bag, bookmark	
Or	ne-off Donat	ion 單次拍	員款
HK\$			
Pa	yment Meth	ods 捐款)	方法
V/SA Card number 信用卡號碼	Credit Car	d 信用卡 stercard	AMERICAN DOPRESS
Cardholder's na 持卡人姓名 Expiry date (MM 有效期至 (月/年)			
Signature 持卡人簽署			
((Payable to 支票抬頭 Cheque no. 支票號碼	Cheque One-off donation onl Mother		
(1	Bank Depos		
Account no. 戶口號碼	HSBC	023-8197	25-001
Reference no. 參考編號			
Please send us the 請將入數紙與此表格	e bank-in slip along v 一併寄給我們。	with this Form.	
	FPS 轉	專數快	
FPS ID 轉數快識別碼	16107	5668	

Donor Inform	DONOR INIORMATION 捐款有負料				
Title 稱呼		Mr.	Mrs.		Ms.
First name 姓氏					
Last name 名字					
Address 地址					
Phone 電話					
Email 電郵					
Preferred language 通訊語言		Chinese 中文		Engli 英文	ish

Phone						
電話 Email						
電郵						
Preferred language 通訊語言	Chinese 中文	English 英文				
YZHIANU U						
Do you need a rec	eipt? 你需要	收據嗎?				
	0.000. 13 1.32					
No, I don't need a HK ta 我不需要香港税務收據	x receipt					
Yes, please email me a HK tax receipt 請透過電郵寄香港税務收據給我						
Yes, please mail me a printed HK tax receipt 請列印並郵寄香港稅務收據給我						
Receipt name (if different from donor's name) 收據姓名 (如與捐款者姓名不同)						
For U.S. Tax Receipts 索耳	双美國税務收據					
1. To donate by credit card, please visit: 以信用卡捐助,請登入:						
https://fohkc.com/	https://fohkc.com/					
	2. Or, make a cheque payable to: 或以支票捐助,抬頭請寫:					
"Friends of Hong Kong Charities Inc." and mail cheque to: 請將支票郵寄至:						
Mother's Choice, Community Connections, 42B Kennedy Road, Mid-Levels, Hong Kong 香港半山堅尼地道42B「母親的抉擇」社區聯繫部收						

Please send the completed form to us through post or email. Thank you! 請將填妥表格郵寄或電郵給我們,謝謝!

- ↑ 42B Kennedy Road, Mid-Levels, Hong Kong 香港半山堅尼地道42B





立即捐款 改寫生命

「母親的抉擇」是一間本地慈善團體, 服務香港眾多沒有家庭的孩子 和意外懷孕少女。



網上捐款 www.motherschoice.org/ donate-now



參加「母親的抉擇」 每月捐款計劃, 你就能改寫弱勢兒童或 少女的生命故事。

我們每年約有25%的 營運經費得到政府資助。 其餘約75%機構所需的運作資金, 全賴你和其他支持者的私人捐款。



\$188 幼兒之家中的孩子每天都受到高 度個人化的照顧,包括定期外出 以支持他們的社交、情感、健康 和身心發展。

關愛之禮

每月捐贈港幣\$188的禮物可讓 一名幼兒之家的孩子獲得快樂成 長的童年經歷和回憶。

守護之禮 \$300

來到「母親的抉擇」的懷孕少女 走過了艱難的道路,她們尋求安 全庇護和照顧的決定,可以改變 她們的人生。

每月捐贈港幣\$300的禮物可為懷 孕少女及其嬰兒提供產前課程。



家庭之禮 \$500

我們的幼兒之家是我們為等待家 庭的孩子提供關愛和臨時照顧的 一種方式。

每月捐贈港幣\$500的禮物可為 住在我們幼兒之家的孩子們提供 一日幼兒食品。



希望之禮 \$1.000

讓孩子有機會進行早期介入,尤 其是在出生後頭1,000天的關鍵 期內,對幫助每個孩子發揮最大 潛能至關重要。

每月捐贈港幣\$1,000的禮物可 為一個孩子提供2小時的個人化





MAKE A LIFE-CHANGING **DONATION TODAY**

Mother's Choice is a local charity serving the many children without families and pregnant teenagers in Hong Kong.



Donate online at www.motherschoice.org/ donate-now

